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Zápis č. 6/2011 
ze schůze VV RS ČSTV Jihlava 

 

 

 
1. Úvodní slovo předsedajícího a schválení programu jednání 

Předsedající RS ČSTV Jihlava v úvodu přivítal přítomné členy VV na zasedání VV a všechny 

seznámil s programem jednání. Program jednání VV RS ČSTV Jihlava byl všemi přítomnými 

schválen v podobě, v jaké byl předložen předsedajícím RS ČSTV Jihlava.  

 

2. Zpráva předsedy RS ČSTV Jihlava 

 Předseda Jiří Šmrha podal informace z jednání 24. VH ČSTV, které doplnil ing. Vítězslav 

Holub. Krátce informoval o jednáních komise pro sport a volný čas kraje Vysočina, především o 

přípravě sportovních grantových programů na rok 2012 a podpoře KCTM v roce 2012. 

 

3. Zpráva ing. Holuba 

 Kontrola závěrů a usnesení 
Usnesení přijatá na minulém VV byla splněna. 

 

 Ekonomika RS ČSTV Jihlava a naplňování východisek sestavení rozpočtu RS ČSTV roku 

2011 

Ekonomika RS ČSTV Jihlava  

Členové VV byli seznámeni s ekonomickými výsledky RS ČSTV Jihlava za leden až listopad 2011. Z 

plánovaného rozpočtu bylo v roce 2011 vyčerpáno 88,47 %. Je předpoklad, že plánovaný rozpočet 

bude dodržen. Příjmy tvořené z prodeje práv na vyhlašování nejlepšího sportovce, příjmy za služby 

svazům, příjmy za členské příspěvky TJ, SK a příjmy z dotace na projekt Dobrovolnictví plánované 

náklady nepokryjí. Případný schodek bude kryt z výsledků hospodaření minulých let. 

Dále byli členové VV seznámeni s vyúčtováním dotací, které byly TJ, SK poskytnuty (program 

Sportuj s námi i program Údržba byl plně vyčerpán a vyúčtován). Stejně tak bylo uzavřeno vyúčtování 

dotace kraje Vysočina na mládež. Na KÚ byla odeslána Závěrečná zpráva o čerpání této dotace. 

VV byl informován o obdržených finančních příspěvcích z ČSTV z postoupené pohledávky za 

SAZKA a.s. a zároveň byl VV informován o usnesení VH ČSTV č. I./6B týkající se této 

problematiky. 
 

Usnesení č. 15/2011 

VV RS ČSTV Jihlava bere na vědomí informace o hospodaření RS ČSTV Jihlava. 
 

Datum konání: 8. prosince 2011 v 15,00 hod., ukončení v 16,20 hod. 

Místo konání:  Jihlava, zasedací místnost RS ČSTV Jihlava 

Předsedající:  Jiří Šmrha – předseda RS ČSTV Jihlava 

Zapisovatel:  ing. Holub Vítězslav – ředitel  RS ČSTV Jihlava 

Přítomni: Šmrha Jiří, Vrzáček Miroslav, Mgr. Havlík Jiří, Háj Martin, 

Birnbaum Robert, Ing. Doležal Josef, Skočdopole Jindřich 

Omluveni:   
Procentuální vyjádření: 100  %,  RVV byl usnášení schopný 

 

Předložené materiály: 
 

1. Čerpání rozpočtu RS ČSTV Jihlava k 8. 

12. 2011 

 

 

Program: 
1. Úvodní slovo předsedajícího, schválení programu 

jednání 

2. Zpráva předsedy RS ČSTV Jihlava  

 Informace z 24. VH ČST 

3. Zpráva Ing. Holuba 

 Kontrola usnesení  

 Ekonomika RS ČSTV Jihlava 2011 a příprava 

rozpočtu RS ČSTV Jihlava roku 2012 

 Ukončení členství v RS ČSTV Jihlava – SK FREE 

Jihlava, SK Judo DDM Třešť 

 Závěr a usnesení 
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Členové VV byli seznámeni s přípravou řádné inventarizace majetku RS ČSTV Jihlava k 31. 12. 2011 

a zároveň s likvidací vyřazeného majetku většinou nefunkčního popř. u počítačů zastaralého). V této 

souvislosti přijalo následující usnesení: 
 

Usnesení č. 16/2011 

VV RS ČSTV Jihlava vydal příkaz k provedení řádné inventarizace k 31. 12. 2011 účetní 

jednotky RS ČSTV Jihlava a stanovila tuto inventarizační komisi: 

Předseda: Jiří Šmrha 

Členové: Ing. Vítězslav Holub, Martin Háj, Monika Němcová. 
 

Členové VV byli informováni o spolupráci s okresními sportovními svazy ohledně roku 2012 – 

bohužel žádný ze spolupracujících sportovních svazů není v současné době schopen závazně sdělit své 

finanční možnosti pro rok 2012 a není schopen tak stanovit rozsah služeb, které budou od RS ČSTV 

Jihlava využívat. Z tohoto důvodu není v současnosti možné připravit návrh rozpočtu pro rok 2012. 

Tvorba rozpočtu a vůbec rozsah služeb bude projednáván s jednotlivými sportovními svazy počátkem 

roku 2012. První čtvrtletí roku 2012 by mělo být finančně kryto úsporami předchozích let. 

 

Usnesení č. 17/2011 

VV RS ČSTV Jihlava bere na vědomí informace o přípravě rozpočtu RS ČSTV Jihlava na rok 

2012. 
 

4. Diskuse, závěr a usnesení 

Podány informace k přípravě volební VH ČSTV, která se uskuteční 28. 1. 2012. RS ČSTV Jihlava 

schválil svého delegáta, který bude RS ČSTV Jihlava reprezentovat v následujícím usnesení: 

 

Usnesení č. 18/2011  

VV RS ČSTV Jihlava se stanovil jako delegáta pro 25. VH ČSTV pana ing. Vítězslava Holuba. 

 

 Informace o stavu členské základny a pasportizace za rok 2011. 

 Informace o delimitaci Okresního volejbalového svazu z účetnictví RS ČSTV Jihlava a jeho 

přechod pod republikový svaz v Praze. 

 Informace o jednání s Asociací krajů, s jejichž představiteli hledá ČSTV řešení v oblasti 

spolufinancování servisních organizací pro sportovce. 

 Informace a zhodnocení projektu Dobrovolnictví ve sportu v roce 2011. 

 Projednány žádosti TJ, SK ohledně ukončení členství v RS ČSTV Jihlava. VV RS ČSTV Jihlava 

přijal v této souvislosti následující usnesení: 

 

Usnesení č. 19/2011  

VV RS ČSTV Jihlava vyhověl žádostem SK FREE Jihlava a SK Judo DDM Třešť o ukončení 

členství v RS ČSTV Jihlava. Členství těmto TJ, SK končí dne 31. 12. 2011. 

 

 J. Skočdopole informoval členy VV o oslavách 85. let od založení 1. FC Batelov. 

 J. Šmrha informoval členy o 12. ročníku Memoriálu O. Háje v plavání, kterého se zúčastnilo 120 

účastníků. 

 Informace o dopise hejtmanovi Kraje Vysočina o situaci v ČSTV a zajištění sportu v územních 

celcích v blízké budoucnosti. 

 M. Vrzáček nabídl RS ČSTV Jihlava pomoc při využití kopírovací techniky od KFS Vysočina. 

 J. Doležal informoval členy VV o četnosti závad vyskytujících se na nové hale a problematice 

jejich odstraňování. 

 Diskuse byla vedena k jednotlivým bodům jednání. 

 

V závěru předsedající RS ČSTV Jihlava poděkoval všem přítomným za účast na jednání. 

Termín dalšího jednání VV RS ČSTV Jihlava nebyl dohodnut, bylo konstatováno, že bude svolán dle 

potřeby v dostatečném předstihu.  

  

 

Zapsal dne 8. 12. 2011 Ing. Holub Vítězslav 


